



Schedule No. (5)

Schedule of Details of the Insured Motor Vehicle in the Insurance Policy against Loss, Damage and Third Party Liability

جدول بيانات المركبة المؤمن عليها لوثيقة تأمين الفقد و التلف المسؤولية المدنية

Policy No : P/01/1001/25/020/03910

رقم الوثيقة : P/01/1001/25/020/03910

The term of Insurance begins at 6:57PM on 30/06/2025

مدة التأمين (فترة التغطية): تبدأ في تمام الساعة 06:57 PM مساءً يوم 30/06/2025

and expires at 11:59PM on 29/07/2026

وتنتهي في تمام الساعة 11:59 PM صباحاً يوم 29/07/2026

Agreed upon Premium : AED 1,335.00

قسط التأمين الاجمالي: 1,335.00 درهم

Details of Motor Vehicle			بيانات المركبة	
بلد صنع المركبة Country of Manufacture	رقم اللوحة Plate Number	نوع المركبة Vehicle Make and Model	لون المركبة Vehicle Color	فئة المركبة Motor Vehicle Classification
	90182	TOYOTA - COROLLA	GREY	SEDAN
مواصفات السيارة Vehicle Specification	صفة الاستعمال Purpose of Use	سنة الصنع Manufacturing Year	الحمولة / الوزن Tonnage/Weight	سعة المحرك Cubic Capacity
GCC	Private	2023		1.6 L
عدد الركاب مع السائق Seating Capacity	رقم الهيكل (الشاسي) Chassis Number	رقم المحرك Engine Number	عدد الاسطوانات No of Cylinders	رمز المرور TCF No.
4 + 1	RKLBB0BE9P0050162	1ZRZ004735	4 Cylinders	2240346064

The estimated value of the vehicle : AED 44,000.00

القيمة التقديرية للمركبة : 44,000.00 AED

Geographical Area : UAE

الحدود الجغرافية: UAE

LIMIT OF LIABILITY

The Company's maximum liability in respect of Paragraph (c) of Clause 1 of chapter II in respect of any claim or total claims arising from one accident is AED 2,000,000 .

الحد الأقصى لمسؤولية الشركة بالنسبة للفقرة (ج) من البند (1) من الفصل الثاني من أية مطالبة أو جملة مطالبات نشأت عن حادث واحد بمبلغ (2,000,000) درهم

Special Conditions :

The Insured or his representative shall bear AED 350.00 plus out of indemnity due in accordance with the terms and conditions of Section Loss and damage of the policy

يتحمل المؤمن له أو من يصل محله مبلغ درهم 350.00 التعويض المستحق بموجب أحكام وشروط وثيقة الفقد و التلف

Repair Condition : Non-Agency Repair

شروط الإصلاح : خارج الوكالة

CONDITIONS, CLAUSES AND ANY EXTENSION OF
COVERS AS PER ATTACHED DOCUMENTS
Insured's Details

الشروط والبنود و أي تغطيات اضافية كما هي واردة في الملحق

بيانات المؤمن له

Name : TALAL MILAD HARARI	TALAL MILAD HARARI :	اسم المؤمن له
Address :	Y :	العنوان
Email : MOTOR15@NSIB.AE	MOTOR15@NSIB.AE :	البريد الالكتروني
PO Box No : 242972	242972 :	العنوان البريدي
Mobile No : 0508463424	0508463424 :	رقم الهاتف
Identification No : 784-1987-2220846-3	784-1987-2220846-3 :	رقم هوية المؤمن له

DUBAI INSURANCE Company declares that the Motor Vehicle detailed above in this Schedule is insured with it according to the provision of this Policy.

تقر شركة دبي للتأمين ش.م.م بأن المركبة الواردة بياناتها في هذا الجدول مؤمنة لديها وفقاً لأحكام هذه الوثيقة

In the event the UAE authorities issues a warning or advise the public of possible heavy rains, storms, hurricanes etc. the Insured MUST adhere to the Government announcement and take all precautionary measures to preserve and safeguard the vehicle(s) insured, avoid usage or driving the vehicle(s), refrain from attempting to drive into the areas where water accumulation is visible and ensure proper storage to avoid possible loss or damage due to such event.

في حالة إصدار السلطات في دولة الإمارات العربية المتحدة تحذيراً أو إخطاراً للجمهور باحتمال هطول أمطار غزيرة أو عواصف أو أعاصير وما إلى ذلك، يجب على المؤمن له الالتزام بالاعلان الصادر من الحكومة واتخاذ جميع التدابير الاحترازية للحفاظ على المركبة (المركبات) المؤمنة وحمايتها، وتجنب استخدامها و قيادتها، والامتناع عن محاولة القيادة في المناطق التي يكون فيها تجمعات للمياه المرنية وضمان ركنها في مكان آمن لتجنب الخسارة أو الضرر المحتمل بسبب هذا الحدث

Issued/Approved By : DIN

صادر / معتمد من قبل : DIN

Issuance Date : 30/06/2025

تاريخ الإصدار : 30/06/2025

This is a system-generated document and does not require a signature or stamp.